

Originating Station : BJS

< 新航中国: “春暖花开, 狮城早鸟” 散客特惠 >

Sales Validity :	09Apr-30Apr 20 / 2020年4月9日至2020年4月30日
Travel Validity :	01Aug 20-31Jan 21 / 2020年8月1日至2021年1月31日
Sales Channel:	全渠道
Local Currency :	CNY / 人民币

“北京始发”价单

Destination / 目的地	RBD / 舱位	Fare Basis (RT) / 运价基础 (往返)	Fare Basis (OW) / 运价基础 (单程)	Proposed Nett LRC (RT) / 票价 (往返, 未含税)	Proposed Nett LRC (OW) / 票价 (单程, 未含税)	Remarks / 限制条件	MIN STAY / 最小停留	MAX STAY / 最大停留
SOUTH EAST ASIA / 东南亚								
SIN	D	DTSCNRW	DTSCNWR	10,000	6,000			1 month
	R	RTSCNRW	RTSCNWR	3,800	2,280			3 month
	K	KTSCNRW	KTSCNWR	1,950	1,170		2 days	30 days

* Fare Terms & Conditions :

Economic Class (K)

1. Tickets are Non-endorsable, Non-reroutable, Non-refundable.

Flight/date change fee : Rebooking fees will be waived. Top-up fees (ADC) may still apply for fare differences in the new itinerary.

1. 不可签转, 不可更改舱位, 不可退票, 允许不限次数改期, 并免收改期手续费, 但新的行程和现有行程存在价格差异, 票价差额不免除。

2. No child fare/No infant fare.

2. 无婴儿/儿童价格。

3. No open-dated ticket is allowed.

3. 机票行程不能OPEN。

4. No-show fee : CNY700.

4. 误机费 : CNY700。

5. SPA/South East Asia Add-ons can not be used.

5. SPA和东南亚延伸段价格不可与此价单联用。

6. WSC applied.

6. 周末附加费适用。

7. RBD Combination: Unless otherwise stated, K is allowed to mix with R RBD type fares with 1/2 RT fare calculation. (All combination are to keep within the tactical, not allowed with structural or corporate fares)

7. 关于混舱销售: 除非价单另有说明, K 允许与 R 混舱销售并使用二分之一RT票价计算法 (仅适用于此价单内的混舱销售, 不适用于季节性溢价或客户协议运价的混舱)。

8. Validity (SIN) : Maximum 30 days, Minimum 2 days

8. 有效期 (SIN) : 最长30天, 最短: 2天

9. Endorsement box to indicate: Non-endorsement/reroute/refund; No Show fee Apply. No Flight/date change fee.

9. 出票时, 必须在Endorsement box注明: Non-endorsement/reroute/refund; No Show fee Apply. No Flight/date change fee.

10. Return to other points: For return to a different SQ/MI Mainland China station, fares will be calculated on 1/2 RT basis of both stations' fare to the destination.

10. 返回出发地以外航班: 回程返回非始发的其他中国大陆新航/胜安站点, 票价根据两个站点至目的地的价格, 使用1/2 RT票价计算法来计算。

11. Limited seats only.

11. 座位有限。

Premium Economic Class (R)

1. R-RBD Tickets are Non-endorsable, Non-reroutable, Non-refundable

R-RBD Flight/date change fee : Rebooking fees will be waived. Top-up fees (ADC) may still apply for fare differences in the new itinerary.

1. R舱 不可签转, 不可更改舱位, 不可退票

R舱 改期改航班: 允许不限次数改期, 并免收改期手续费, 但新的行程和现有行程存在价格差异, 票价差额不免除。

2. Child fare is 75% of adult fare, infant fare is 10% of adult fare.

2. 儿童价格为成人75%, 婴儿价格为成人10%。

3. No open-dated ticket is allowed.

3. 机票行程不能OPEN。

4. No-show fee for PEY class : CNY1400

4. 误机费 CNY1400

5. SPA/South East Asia Add-ons can not be used.

5. SPA和东南亚延伸段价格不可与此价单联用。

6. WSC applied.

6. 周末附加费适用。

7. RBD Combination: R is allowed to mix with K/D RBD type fares with 1/2 RT fare calculation. (All combination are to keep within the tactical, not allowed with structural or corporate fares)

7. 关于混舱销售: 前往新航所有目的地的 R 允许与 K/D 舱位之间混舱销售并使用二分之一RT票价计算法 (仅适用于此价单内的混舱销售, 不适用于季节性溢价或客户协议运价的混舱)。

8. Validity : Maximum 3 months, Minimum 0 days

8. 有效期: 最长3个月, 最短: 0天

9. Endorsement box to indicate: Non-endorsement/reroute/refund. No show fee Apply. No Flight/date change fee.

9. 出票时, 必须在Endorsement box注明: Non-endorsement/reroute/refund. No show fee Apply. No Flight/date change fee.

10. Return to other points: For return to a different SQ/MI Mainland China station, fares will be calculated on 1/2 RT basis of both stations' fare to the destination.

10. 返回出发地以外航班: 回程返回非始发的其他中国大陆新航/胜安站点, 票价根据两个站点至目的地的价格, 使用1/2 RT票价计算法来计算。

11. Limited seats only.

11. 座位有限。

Business Class (D)

Fare Terms & Conditions :

1. D-RBD Tickets are Non-endorsable, Non-reroutable, Non-refundable

D-RBD Flight/date change fee : Rebooking fees will be waived. Top-up fees (ADC) may still apply for fare differences in the new itinerary.

1. D舱 不可签转, 不可更改舱位, 不可退票

D舱 改期改航班: 允许不限次数改期, 并免收改期手续费, 但新的行程和现有行程存在价格差异, 票价差额不免除。

2. Child fare is 75% of adult fare, infant fare is 10% of Adult fare.

2. 儿童票价是成人票价的75%计算, 婴儿为成人价格10%。

3. No open-dated ticket is allowed.

3. 机票行程不能OPEN。

4. No-show fee : CNY2100

4. 误机费: CNY2100

5. SPA/South East Asia Add-ons can not be used.

5. SPA和东南亚延伸段价格不可与此价单联用。

6. WSC applied.

6. 周末附加费适用。

7. RBD Combination: Unless otherwise stated, D is allowed to mix with R RBD type fares with 1/2 RT fare calculation. (All combination are to keep within the tactical, not allowed with structural or corporate fares)

7. 关于混舱销售: 除非价单另有说明, D 允许与 R 舱位之间混舱销售并使用二分之一RT票价计算法 (仅适用于此价单内的混舱销售, 不适用于季节性溢价或客户协议运价的混舱)。

8. Validity : Maximum 1 months, Minimum 0 days

8. 有效期: 最长1个月, 最短: 0天

9. Endorsement box to indicate: Non-endorsement/reroute/refund ; No show fee Apply. No Flight/date change fee.

9. 出票时, 必须在Endorsement box注明: Non-endorsement/reroute/refund ; No show fee Apply. No Flight/date change fee.

10. Return to other points: For return to a different SQ/MI Mainland China station, fares will be calculated on 1/2 RT basis of both stations' fare to the destination.

10. 返回出发地以外航班: 回程返回非始发的其他中国大陆新航/胜安站点, 票价根据两个站点至目的地的价格, 使用1/2 RT票价计算法来计算。

11. Limited seats only.

11. 座位有限。

Originating Station : PVG

#REF!

Sales Validity :	#REF!
Travel Validity :	#REF!
Sales Channel:	#REF!
Local Currency :	CNY

“上海始发”价单

Destination / 目的地	RBD / 舱位	Fare Basis (RT) / 运价基础 (往返)	Fare Basis (OW) / 运价基础 (单程)	Proposed Nett LRC (RT) / 票价 (往返, 未含税)	Proposed Nett LRC (OW) / 票价 (单程, 未含税)	Remarks / 限制条件	MIN STAY / 最小停留	MAX STAY / 最大停留
SOUTH EAST ASIA / 东南亚								
SIN	D	DTCNRWR	DTCNWR	7,650	4,590			1 month
	R	RTSCNRWR	RTSCNWR	4,600	2,760			3 month
	K	RTSCNRWR	RTSCNWR	1,950	1,170		2 days	30 days

* Fare Terms & Conditions:

Economic Class (K)

1. Tickets are Non-endorsable, Non-reroutable, Non-refundable.

Flight/date change fee : Rebooking fees will be waived.Top-up fees (ADC) may still apply for fare differences in the new itinerary.

1. 不可签转, 不可更改舱位, 不可退票, 允许不限次数改期, 并免除改期手续费, 但新的行程如果和现有行程存在价格差异, 票价差额不免除。

2.No child fare/No infant fare.

2. 无婴儿/儿童价格。

3. No open-dated ticket is allowed.

3. 机票行程不能OPEN。

4.No-show fee : CNY700.

4. 误机费 : CNY700.

5. SPA/South East Asia Add-ons can not be used.

5. SPA和东南亚延伸段价格不可与此价单联用

6. WSC applied.

6. 周末附加费适用。

7.RBD Combination:Unless otherwise stated, K is allowed to mix with R RBD type fares with 1/2 RT fare calculation. (All combination are to keep within the tactical, not allowed with structural or corporate fares)

7 关于通舱销售: 除非价单另有说明, K 允许与 R 通舱销售并使用二分之一RT票价计算法 (仅适用于此价单内的通舱销售, 不适用于季节性运价或客户协议运价的通舱)。

8. Validity (SIN) : Maximum 30 days, Minimum 2 days

8. 有效期 (SIN) : 最长30天, 最短: 2天

9. Endorsement box to indicate: Non-endorsement/route/refund;No-Show fee Apply. No Flight/date change fee.

9. 出票时, 必须在Endorsement box注明: Non-endorsement/route/refund; No-Show fee Apply. No Flight/date change fee.

10. Return to other points:For return to a different SQ/MI Mainland China station, fares will be calculated on 1/2 RT basis of both stations' fare to the destination.

10. 返回出发地以外航站回程返回非始发的其他中国大陆新航线安站, 票价根据两个站点至目的地的价格, 使用1/2 RT票价计算法来计算。

11. Limited seats only.

11. 座位有限。

Premium Economic Class(R)

1. R-RBD Tickets are Non-endorsable, Non-reroutable, Non-refundable

R-RBD Flight/date change fee : Rebooking fees will be waived.Top-up fees (ADC) may still apply for fare differences in the new itinerary.

1. R舱 不可签转, 不可更改舱位, 不可退票

R舱 改期/改航: 允许不限次数改期, 并免除改期手续费, 但新的行程如果和现有行程存在价格差异, 票价差额不免除。

2. Child fare is 75% of adult fare, infant fare is 10% of adult fare.

2. 儿童价格为成人75%, 婴儿价格为成人10%。

3. No open-dated ticket is allowed.

3. 机票行程不能OPEN。

4.No-show fee for PEY class : CNY1400

4. 误机费 CNY1400

5. SPA/South East Asia Add-ons can not be used.

5. SPA和东南亚延伸段价格不可与此价单联用

6. WSC applied.

6. 周末附加费适用。

7.RBD Combination: R is allowed to mix with K/D RBD type fares with 1/2 RT fare calculation. (All combination are to keep within the tactical, not allowed with structural or corporate fares)

7 关于通舱销售: 前往新航所有目的地的R允许与 K/D 舱位之间通舱销售并使用二分之一RT票价计算法 (仅适用于此价单内的通舱销售, 不适用于季节性运价或客户协议运价的通舱)。

8. Validity : Maximum 3 months, Minimum 0 days

8. 有效期: 最长3个月, 最短: 0天

9. Endorsement box to indicate: Non-endorsement/route/refund. No show fee Apply. No Flight/date change fee.

9. 出票时, 必须在Endorsement box注明: Non-endorsement/route/refund. No show fee Apply. No Flight/date change fee.

10. Return to other points:For return to a different SQ/MI Mainland China station, fares will be calculated on 1/2 RT basis of both stations' fare to the destination.

10. 返回出发地以外航站回程返回非始发的其他中国大陆新航线安站, 票价根据两个站点至目的地的价格, 使用1/2 RT票价计算法来计算。

11. Limited seats only.

11. 座位有限。

Business Class (D)

Fare Terms & Conditions:

1. D-RBD Tickets are Non-endorsable, Non-reroutable, Non-refundable

D-RBD Flight/date change fee : Rebooking fees will be waived.Top-up fees (ADC) may still apply for fare differences in the new itinerary.

1. D舱 不可签转, 不可更改舱位, 不可退票

D舱 改期/改航: 允许不限次数改期, 并免除改期手续费, 但新的行程如果和现有行程存在价格差异, 票价差额不免除。

2. Child fare is 75% of adult fare. Infant fare is 10% of Adult fare.

2. 儿童票价是成人票价的75%计算, 婴儿为成人票价10%。

3. No open-dated ticket is allowed.

3. 机票行程不能OPEN。

4.No-show fee : CNY2100

4. 误机费 : CNY2100

5. SPA/South East Asia Add-ons can not be used.

5. SPA和东南亚延伸段价格不可与此价单联用

6. WSC applied.

6. 周末附加费适用。

7.RBD Combination:Unless otherwise stated, D is allowed to mix with R RBD type fares with 1/2 RT fare calculation. (All combination are to keep within the tactical, not allowed with structural or corporate fares)

7 关于通舱销售: 除非价单另有说明, D 允许与 R 舱位之间通舱销售并使用二分之一RT票价计算法 (仅适用于此价单内的通舱销售, 不适用于季节性运价或客户协议运价的通舱)。

8. Validity : Maximum 1 months, Minimum 0 days

8. 有效期: 最长1个月, 最短: 0天

9. Endorsement box to indicate: Non-endorsement/route/refund; No show fee Apply. No Flight/date change fee.

9. 出票时, 必须在Endorsement box注明: Non-endorsement/route/refund; No show fee Apply. No Flight/date change fee.

10. Return to other points:For return to a different SQ/MI Mainland China station, fares will be calculated on 1/2 RT basis of both stations' fare to the destination.

10. 返回出发地以外航站回程返回非始发的其他中国大陆新航线安站, 票价根据两个站点至目的地的价格, 使用1/2 RT票价计算法来计算。

11. Limited seats only.

11. 座位有限。

Originating Station : CAN

#REF!

Sales Validity :	#REF!
Travel Validity :	#REF!
Sales Channel :	#REF!
Local Currency :	CNY

“广州始发”价单

Destination / 目的地	RBD / 舱位	Fare Basis (RT) / 运价基础 (往返)	Fare Basis (OW) / 运价基础 (单程)	Proposed Nett LRC (RT) / 票价 (往返, 未含税)	Proposed Nett LRC (OW) / 票价 (单程, 未含税)	Remarks / 限制条件	MIN STAY / 最小停留	MAX STAY / 最大停留
SOUTH EAST ASIA / 东南亚								
SIN	D	DT5CNRR	DT5CNOR	5,850	3,510			1 month
	K	KT5CNRR	KT5CNOR	1,450	870		2 days	30 days

* Fare Terms & Conditions :

Economic Class (K)

1. Tickets are Non-endorsable, Non-reroutable, Non-refundable.

Flight/date change fee : Rebooking fees will be waived. Top-up fees (ADC) may still apply for fare differences in the new itinerary.

1. 不可签转, 不可更改舱位, 不可退票, 允许不限次数改期, 并免除改期手续费; 但新的行程如果和现有行程存在价格差异, 票价差额不免除。

2. No child fare/No infant fare.

2. 无婴儿/儿童价格。

3. No open-dated ticket is allowed.

3. 机票行程不能 OPEN。

4. No-show fee : CNY700.

4. 误机费 : CNY700。

5. SPA/South East Asia Add-ons can not be used.

5. SPA和东南亚延伸段价格不可与此价单联用。

6. WSC applied.

6. 周末附加费适用。

7 RBD Combination: Unless otherwise stated, K is allowed to mix with R RBD type fares with 1/2 RT fare calculation. (All combination are to keep within the tactical, not allowed with structural or corporate fares)

7 关于混舱销售: 除非价单另有说明, K 允许与 R 舱位销售并使用二分之一 RT 票价计算法 (仅适用于此价单内的混舱销售, 不适用于季节性运价或客户协议运价的混舱)。

8. Validity (SIN) : Maximum 30 days, Minimum 2 days

8. 有效期 (SIN) : 最长30天, 最短: 2天

9. Endorsement box to indicate: Non-endorsement/reroute/refund; No-show fee Apply. No Flight/date change fee.

9. 出票时, 必须在 Endorsement box 注明: Non-endorsement/reroute/refund; No-show fee Apply. No Flight/date change fee.

10. Return to other points: For return to a different SQ/MI Mainland China station, fares will be calculated on 1/2 RT basis of both stations' fare to the destination.

10. 返回出发地以外航站: 回程返回非始发的其他中国大陆新航/经安站点, 票价根据两个站点至目的地的价格, 使用1/2 RT 票价计算法来计算。

11. Limited seats only.

11. 座位有限。

Business Class (D)

Fare Terms & Conditions :

1. D-RBD Tickets are Non-endorsable, Non-reroutable, Non-refundable

D-RBD Flight/date change fee : Rebooking fees will be waived. Top-up fees (ADC) may still apply for fare differences in the new itinerary.

1. D舱 不可签转, 不可更改舱位, 不可退票

D舱 改期/改航班: 允许不限次数改期, 并免除改期手续费; 但新的行程如果和现有行程存在价格差异, 票价差额不免除。

2. Child fare is 75% of adult fare. Infant fare is 10% of Adult fare.

2. 儿童票价是成人票价的75%计算, 婴儿为成人票价10%。

3. No open-dated ticket is allowed.

3. 机票行程不能 OPEN。

4. No-show fee : CNY2100

4. 误机费 : CNY2100

5. SPA/South East Asia Add-ons can not be used.

5. SPA和东南亚延伸段价格不可与此价单联用。

6. WSC applied.

6. 周末附加费适用。

7 RBD Combination: Unless otherwise stated, D is allowed to mix with R RBD type fares with 1/2 RT fare calculation. (All combination are to keep within the tactical, not allowed with structural or corporate fares)

7 关于混舱销售: 除非价单另有说明, D 允许与 R 舱位之间混舱销售并使用二分之一 RT 票价计算法 (仅适用于此价单内的混舱销售, 不适用于季节性运价或客户协议运价的混舱)。

8. Validity : Maximum 1 months, Minimum 0 days

8. 有效期: 最长1个月, 最短: 0天

9. Endorsement box to indicate: Non-endorsement/reroute/refund; No show fee Apply. No Flight/date change fee.

9. 出票时, 必须在 Endorsement box 注明: Non-endorsement/reroute/refund; No show fee Apply. No Flight/date change fee.

10. Return to other points: For return to a different SQ/MI Mainland China station, fares will be calculated on 1/2 RT basis of both stations' fare to the destination.

10. 返回出发地以外航站: 回程返回非始发的其他中国大陆新航/经安站点, 票价根据两个站点至目的地的价格, 使用1/2 RT 票价计算法来计算。

11. Limited seats only.

11. 座位有限。

Originating Station :SZX

#REF!

Sales Validity :	#REF!
Travel Validity :	#REF!
Sales Channel	#REF!
Local Currency :	CNY

“深圳始发”价单

Destination / 目的地	RBD / 舱位	Fare Basis (RT) / 运价基础 (往返)	Fare Basis (OW) / 运价基础 (单程)	Proposed Nett LRC (RT) / 票价 (往返, 未含税)	Proposed Nett LRC (OW) / 票价 (单程, 未含税)	Remarks / 限制条件	MIN STAY / 最小停留	MAX STAY / 最大停留
SOUTH EAST ASIA / 东南亚								
SIN	D	DT5CNRWR	DT5CNOWR	5,150	3,090			1 month
	K	KT5CNRWR	KT5CNOWR	1,350	810		2 days	30 days

* Fare Terms & Conditions :

Economic Class (K)

1. Tickets are Non-endorsable, Non-reroutable, Non-refundable.

Flight/date change fee : Rebooking fees will be waived.Top-up fees (ADC) may still apply for fare differences in the new itinerary.

1. 不可签转, 不可更改航线, 不可退票, 允许不限次数改期, 并免除改期手续费, 但新的行程和现有行程存在价格差异, 票价差额不免除。

2.No child fare/No infant fare.

2. 无婴儿/儿童价格。

3. No open-dated ticket is allowed.

3. 机票行程不能OPEN。

4. No-show fee : CNY700.

4. 误机费 : CNY700 .

5. SPA/South East Asia Add-ons can not be used.

5. SPA和东南亚延伸段价格不可与此价单联用。

6. WSC applied.

6. 周末附加费适用。

7.RBD Combination:Unless otherwise stated, K is allowed to mix with R RBD type fares with 1/2 RT fare calculation. (All combination are to keep within the tactical, not allowed with structural or corporate fares)

7 关于混舱销售: 除非价单另有说明, K 允许与 R 混舱销售并使用二分之一RT票价算法 (仅适用于此价单内的混舱销售, 不适用于季节性运价或客户协议运价的混舱)。

8. Validity(SIN) : Maximum 30 days, Minimum 2 days

8. 有效期 (SIN) : 最长30天, 最短, 2天

9. Endorsement box to indicate: Non-endorsement/reroute/refund;No-Show fee Apply. No Flight/date change fee.

9. 出票时, 必须在Endorsement box注明: Non-endorsement/reroute/refund; No-Show fee Apply. No Flight/date change fee.

10. Return to other points:For return to a different SQ/MI Mainland China station, fares will be calculated on 1/2 RT basis of both stations' fare to the destination.

10. 返回出发地以外航站: 回程返回非始发的其他中国大陆新航/胜安站点, 票价根据两个站点至目的地的价格, 使用1/2 RT票价算法来计算。

11. Limited seats only.

11. 座位有限。

Business Class (D)

Fare Terms & Conditions :

1. D-RBD Tickets are Non-endorsable, Non-reroutable, Non-refundable

D-RBD Flight/date change fee : Rebooking fees will be waived.Top-up fees (ADC) may still apply for fare differences in the new itinerary.

1. D舱 不可签转, 不可更改航线, 不可退票

D舱 改期/改航班: 允许不限次数改期, 并免除改期手续费, 但新的行程和现有行程存在价格差异, 票价差额不免除。

2.Child fare is 75% of adult fare. Infant fare is 10% of Adult fare.

2. 儿童票价是成人票价的75%计算, 婴儿为成人价格10%。

3. No open-dated ticket is allowed.

3. 机票行程不能OPEN。

4. No-show fee : CNY2100

4. 误机费 : CNY2100

5. SPA/South East Asia Add-ons can not be used.

5. SPA和东南亚延伸段价格不可与此价单联用。

6. WSC applied.

6. 周末附加费适用。

7.RBD Combination:Unless otherwise stated, D is allowed to mix with R RBD type fares with 1/2 RT fare calculation. (All combination are to keep within the tactical, not allowed with structural or corporate fares)

7 关于混舱销售: 除非价单另有说明, D 允许与 R 舱位之间混舱销售并使用二分之一RT票价算法 (仅适用于此价单内的混舱销售, 不适用于季节性运价或客户协议运价的混舱)。

8. Validity : Maximum 1 months, Minimum 0 days

8. 有效期: 最长1个月, 最短: 0天

9. Endorsement box to indicate: Non-endorsement/reroute/refund ; No show fee Apply. No Flight/date change fee.

9. 出票时, 必须在Endorsement box注明: Non-endorsement/reroute/refund ; No show fee Apply. No Flight/date change fee.

10. Return to other points:For return to a different SQ/MI Mainland China station, fares will be calculated on 1/2 RT basis of both stations' fare to the destination.

10. 返回出发地以外航站: 回程返回非始发的其他中国大陆新航/胜安站点, 票价根据两个站点至目的地的价格, 使用1/2 RT票价算法来计算。

11. Limited seats only.

11. 座位有限。

Originating Station :CTU

#REF!

Sales Validity : #REF!

Travel Validity : #REF!

Sales Channel: #REF!

Local Currency : CNY

* 成都始发* 价单

Destination / 目的地	RBD / 舱位	Fare Basis (RT) / 运价基础 (往返)	Fare Basis (OW) / 运价基础 (单程)	Proposed Nett LRC (RT) / 票价 (往返, 未含税)	Proposed Nett LRC (OW) / 票价 (单程, 未含税)	Remarks / 限制条件	MIN STAY / 最小停留	MAX STAY / 最大停留
SOUTH EAST ASIA / 东南亚								
SIN	D	DTSCNOR	DTSCNOR	4,850	2,910			1 month
	K	KTSCNOR	KTSCNOR	1,350	810		2 days	30 days

* Fare Terms & Conditions :

Economic Class (K)

1. Tickets are Non-endorsable, Non-reroutable, Non-refundable.

Flight/date change fee : Rebooking fees will be waived.Top-up fees (ADC) may still apply for fare differences in the new itinerary.

1. 不可退签, 不可更改舱位, 不可退票, 允许不限次数改期, 并免除改期手续费; 但新的行程和现有行程存在价格差异, 票价差额不免除。

2.No child fare/No infant fare.

2. 无婴儿/儿童票价。

3. No open-dated ticket is allowed.

3. 机票行程不能OPEN。

4. No-show fee : CNY700.

4. 误机费 : CNY700。

5. SPA/South East Asia Add-ons can not be used.

5. SPA和东南亚特种票价不可与此价单联用。

6. WSC applied.

6. 周末附加费适用。

7. RBD Combination:Unless otherwise stated, K is allowed to mix with R RBD type fares with 1/2 RT fare calculation. (All combination are to keep within the tactical, not allowed with structural or corporate fares)

7. 关于组合销售, 除非价单另有说明, K 允许与 R 组合销售并使用二分之一RT票价计算法 (仅适用于此价单内的组合销售, 不适用于季节性运价或客户协议运价的组合)。

8. Validity (SIN) : Maximum 30 days, Minimum 2 days

8. 有效期 (SIN) : 最长30天, 最短: 2天

9. Endorsement box to indicate: Non-endorsement/reroute/refund.No-Show fee Apply. No Flight/date change fee.

9. 出票时, 必须在Endorsement box注明: Non-endorsement/reroute/refund; No-Show fee Apply. No Flight/date change fee.

10. Return to other points:For return to a different SQ/M Mainland China station, fares will be calculated on 1/2 RT basis of both stations' fare to the destination.

10. 返回由出发地以外航站: 回程返回非始发的其他中国大陆航站/出发站, 票价根据两个航站至目的地的价格, 使用1/2 RT票价计算法来计算。

11. Limited seats only.

11. 座位有限。

Business Class (D)

Fare Terms & Conditions :

1. D-RBD Tickets are Non-endorsable, Non-reroutable, Non-refundable

D-RBD Flight/date change fee : Rebooking fees will be waived.Top-up fees (ADC) may still apply for fare differences in the new itinerary.

1. D舱不可退签, 不可更改舱位, 不可退票

D舱改期/改航, 允许不限次数改期, 并免除改期手续费; 但新的行程和现有行程存在价格差异, 票价差额不免除。

2.Child fare is 75% of adult fare. Infant fare is 10% of Adult fare.

2. 儿童票价是成人票价的75%计算, 婴儿为成人价格10%。

3. No open-dated ticket is allowed.

3. 机票行程不能OPEN。

4. No-show fee : CNY2100

4. 误机费 : CNY2100

5. SPA/South East Asia Add-ons can not be used.

5. SPA和东南亚特种票价不可与此价单联用。

6. WSC applied.

6. 周末附加费适用。

7. RBD Combination:Unless otherwise stated, D is allowed to mix with R RBD type fares with 1/2 RT fare calculation. (All combination are to keep within the tactical, not allowed with structural or corporate fares)

7. 关于组合销售, 除非价单另有说明, D 允许与 R 舱位之间组合销售并使用二分之一RT票价计算法 (仅适用于此价单内的组合销售, 不适用于季节性运价或客户协议运价的组合)。

8. Validity : Maximum 1 months, Minimum 0 days

8. 有效期: 最长1个月, 最短: 0天

9. Endorsement box to indicate: Non-endorsement/reroute/refund ; No show fee Apply. No Flight/date change fee.

9. 出票时, 必须在Endorsement box注明: Non-endorsement/reroute/refund ; No show fee Apply. No Flight/date change fee.

10. Return to other points:For return to a different SQ/M Mainland China station, fares will be calculated on 1/2 RT basis of both stations' fare to the destination.

10. 返回由出发地以外航站: 回程返回非始发的其他中国大陆航站/出发站, 票价根据两个航站至目的地的价格, 使用1/2 RT票价计算法来计算。

11. Limited seats only.

11. 座位有限。